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Sovereign Sukuk between Requirements for Covering Deficit and
Supporting Islamic Financial Markets Activity - Malaysia Experience
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Abstract :

This study aims to shed light on the Islamic government sukuk or what is called
its sukuk in sovereign sukuk, as it is one of the most important tools used as an
economic policy tool and a financial tool. As well as using it to cover the balance
deficit with the possibility of re-circulation in the financial markets, especially the
so-called Islamic financial markets, given the good returns that it provides for
investment on the one hand, and on the other hand the possibility of investment
without interest in the context of the global trend towards dealing in Islamic
bonds, which it acquires Great rates Malaysia as one of the most pioneering
experiences in the use of Islamic Sukuk in general and sovereign Sukuk in
particular

key words: Islamic finance - Islamic sukuk - sovereign sukuk - Islamic financial
markets
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Résumé:

Cette étude est dans le but de presente sukuk du gouvernement islamique ou
ce qu'on appelle sukuk souverain, car il est l'un des outils les plus importants
utilisés comme instrument de politique économique et comme outil financier pour
répondre aux besoins du tresor public. En plus de l'utiliser pour couvrir le déficit
de la balance avec la possibilité de recirculation sur les marchés financiers, en
particulier les marchés financiers dits islamiques, étant donné les bons rendements
qu'il prévoit pour linvestissement d'une part, et dautre part la possibilité
d'investissement sans intérét dans le contexte de la tendance mondiale a la
négociation d'obligations islamiques, qu'il acquiert La Malaisie est considérée
comme l'une des expériences les plus novatrices dans lutilisation des sukuk
islamiques en général et des sukuk souverains en particulier.

Mots-clés: finance islamique - sukuk islamique - sukuk souverain — marchés
financiers islamiques
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